
Verslag vergadering 12/01/2021: 

Deze bijeenkomst wordt voor het eerst gehouden per Visio-conferentie met Teams. 

De vergadering begint om 19.45 uur. 

Zijn aanwezig: Kay Hennekens die de vergadering voorzit, Ilse Verbruggen (zonder camera), 

Bart Beckers, Diane Bédard, Koenraad Detailleur en Marc Somerhausen. 

 

1. Welkom door de president 

De voorzitter feliciteert Koenraad met zijn verkiezing. De overige bestuursleden feliciteren 

hem eveneens. 

 

2. Secretariaat 

- Algemene Vergadering 2020: Kay toont het deurwaardersrapport, met de resultaten en het 

aantal stemmen. Het bestuur gaat akkoord. Er wordt tevens besloten de organisatie van AV 

21 uit te stellen in de hoop deze ter plaatse te kunnen organiseren. 

- Jaarboek 2020: we zullen de taak aan Jutta toevertrouwen met de vraag de kosten te 

beperken, gezien het lagere aantal pagina’s door haar te verwerken. Met Ilse als 

tussenpersoon. 

- Waho: Als paard van het jaar 2020 wordt Messi gekozen gezien zijn verrassende 

resultaten. 

- Mogelijkheid elektronische handtekening voor de leden : “sign me”. 

 

3. Penningmeester. 

- Rekeningen: Kay had nog geen tijd om deze te bekijken, dit wordt op de volgende 

vergadering besproken. 

- Uitgaven: gezien 

- Venice: het boekhoudprogramma: Bart zal Lydia wegwijs maken in dit programma en haar 

werk opvolgen. Het Baps zal de licentie op zich nemen waarvan de jaarlijkse kosten 850 à 

950 euro per jaar bedragen. 

 

4. Show: 

- Belgium Nationals 2021: Baps zal het BK organiseren. 

- ECAHO: commissions 

 

5. Endurance: 

- Challenge: tot nu toe 34 deelnemers, wat voor een ingekort jaar een hoog cijfer is. 

- Exterieurkeuring van Endurance Paarden 2021: we zullen proberen deze eind maart of half 

april te organiseren te Oud-Heverlee. De secretaris bekijkt de mogelijke data. 

De mogelijkheid om de hengstenexpertise en de wedstrijd samen hetzelfde weekend te 

organiseren, wordt onderzocht. Dit hangt af van het schoonmaken van de stallen. 



 

6. Hengstenkeuring: 

We zullen dezelfde juryleden uitnodigen als vorige keer, en in geval van onbeschikbaarheid 

zullen we deze aanvullen met Belgische juryleden. 

De datum van de expertise hangt af van het voorstel van Heverlee en de eventuele 

synchronisatie met de wedstrijd voor de fokkers. 

 

7. Diversen: 

Marc's project voor sport: Marc probeert het concept samen te vatten, dat blijkbaar niet goed 

naar het Nederlands werd vertaald; Het betreft het organiseren van wedstrijden op “Novice” 

en “Advanced” niveau in samenwerking met de vzw Easco en met het Ecaho Greenbook als 

basis. 

Er ontstond een debat rond de halfbloeden. Hoewel mee opgenomen in het concept, viel dit 

bij sommige bestuurders niet helemaal in de smaak. Dit debat komt steeds terug en vormt al 

jaren een rem op de ontwikkeling van de "Arabische sport".  Daarom kondigt de 

verantwoordelijke “sport” aan dat hij deze post verlaat. 

Na nadere toelichting wordt het basisconcept aanvaard door het bestuur. Er zijn drie paarden 

nodig om een gezamenlijk evenement te organiseren. Indien er niet voldoende halfbloeden 

aanwezig zijn, mogen ze deelnemen, maar ze zullen niet geklasseerd worden. 

Halfbloeden kunnen nooit samen met volbloeden worden geklasseerd. 

Het bestuur vraagt Marc daarom om een definitief voorstel te doen. 

 

Marc gaf een korte samenvatting van de situatie rond de paspoorten en UELN, in afwachting 

van de PPV-vergadering van 18 januari. 

 

Volgende vergadering per visio-conferentie (Teams) op 09.02.2021 om 19h30. 

 

Kay sluit de vergadering om 22.20 uur. 

 

 

De voorzitter      De secretaris 


